



TUITION AND FEES FRAIS DE SCOLARITÉ

2023-2024

GRADE	CLASSE	INVOICED/FACTURÉ
Nursery	Maternelle petite section	34,290 USD
Pre-Kindergarten	Maternelle moyenne section	34,290 USD
Kindergarten	Maternelle grande section	34,290 USD
First	Cours préparatoire	36,470 USD
Second	Cours élémentaire 1	36,470 USD
Third	Cours élémentaire 2	36,470 USD
Fourth	Cours moyen 1	36,470 USD
Fifth	Cours moyen 2	36,470 USD
Sixth	Sixième	36,470 USD
Seventh	Cinquième	36,470 USD
Eighth	Quatrième	36,470 USD
Ninth	Troisième	40,640 USD
Tenth	Seconde	40,640 USD
Eleventh	Première	40,640 USD
Twelfth	Terminale	40,640 USD
First Registration Fee	Droit de première inscription	
- Paid once, per student Waived for students entering Nursery	- Payable une fois par élève Supprimé pour les enfants entrant en Petite Section	4,500 USD
- Sibling of a FASNY student or former student enrolled at FASNY prior to June 30, 2023	- Elève ayant eu un frère ou une soeur à FASNY au 30 juin 2023	3,000 USD
- Child of a FASNY alumnus(a)	- Enfant d'ancien élève	3,000 USD
Tuition Refund Plan (optional)	Assurance Frais de Scolarité (facultatif)	2% of covered amount

Included Items

All amounts are in US dollars. Tuition includes charges for supplies, laboratories, day field trips, accident insurance, one copy of the yearbook per student, team sports, and other students organizations, unless specified otherwise.

Tuition does not include other extracurricular activities, examination fees (such as, but not limited to, registration for Diplôme National du Brevet, Epreuves Anticipées du Baccalauréat, Baccalauréat, International Baccalaureate), and meals.

Extended Field Trips

A provision for extended field trips in the amount of: \$210 for fifth grade, and \$230 for Grades 6 through 12 shall be added to the total that is invoiced from fifth grade through twelfth grade.

Books

All English books, and some French books, are on loan to students and must be returned at the end of the school year. Unreturned books will be invoiced.

Frais inclus

Les montants sont en Dollars américains. Les frais de scolarité incluent les fournitures, les frais de laboratoire, les sorties scolaires, l'assurance accident, une copie du « yearbook » par élève, aux équipes sportives et aux autres organisations des élèves, sauf indication contraire.

Ils n'incluent pas les autres activités extrascolaires, les repas et les frais d'examen (tels que, notamment, les frais d'inscription au Diplôme National du Brevet, aux Epreuves Anticipées du Baccalauréat, au Baccalauréat, au Baccalauréat International, et autres.)

Voyages prolongés

Au total facturé du CM2 à la Terminale s'ajoutera une provision sur frais de voyages prolongés de 210 \$ pour le CM2, 230 \$ pour les classes de la sixième à la terminale.

Livres

Les livres anglais, ainsi que quelques livres français, sont prêtés par l'école et doivent être rendus en fin d'année. Les livres non rendus seront facturés.